
112 I LLEIDA 

URBANISME ORDENACIÓ 

a Paeria permuta terrenys amb 
Alpicat per recuperar les Basses 
En un acord que també inclou l'ajuntament de Torrefarrera 11 El recinte de rantie 
pare passara d'aquesta manera a ser per eomplet propietat de Lleida 

S.C.D. 
I LLEIDA I Els ajuntaments de Llei
da, Alpicat i Torrefarrera van 
acordar dimarts intercanviar-se 
la propíetat de diversos terrenys 
al voltant de l'autovía A-22 per
que les Basses d'Alpicat passin 
a ser íntegrament propietat de 
la Paeria, ja que fins ara el ter
me municipal d'Alpicat inclola 
part del complexo Així ho va ín
formar ahír el tinent d'alcalde 
d'Urbanisme, Toni Postius, a la 
comíssió d'Urbanisme. Va dir 
que aquesta permuta permetra 
a l'ajuntament fer les modifi
cacions legals i urbanístiques 
per recuperar aquest espai, les 
antigues piscines del qual es van 
tancar el 2003. En total s'inter
can vi aran quinze terrenys, de 
manera que Lleida donara 33 
hectarees a Alpicat a canvi de 
32 que fins ara eren propietat 
d'aquest municipi. Per la se
ua banda, Torrefarrera cedira 
0,56 hectarees a Alpicat, que 
al seu torn li'n donara 11. Se
gons va detallar Postíus, amb 
aquest acord "podrem trami
tar abans de finals d'any els ins
truments urbanístics necessaris 
per poder desenvolupar un pla 
per recuperar les Basses". En 
aquest sentit, el tinent d'alcalde 
d'Urbanisme va recalcar que 
"volem un pla realista per a 
les Basses i la nostra intenció 
és recuperar les zones verdes, 
construir més accessos al com-

Un deis aeeessos al pare de les. Basses d'Alpicat, que només manté operativa la zona de píenic. 

plex i unificar-lo amb la pista 
d'atletisme, a més de construir 
una zona de camping, tant amb 
bungalous com amb parquíng 
d'autocaravanes". 

D'altra banda, la comissió 
va aprovar provisionalment la 
creació d'un polígon industrial 
privat de 36 hectarees que s'ubi
cara al SUR 35, al costat de la 
carretera Ll-ll i el polígon deIs 

Frares. Postius va detallar que 
"l'expedient urbanístic ja esta 
resolt i ara haura d'anar al pIe", i 
va calcular que a comenc;aments 
de l'any que ve puguin comen
c;ar les obres d'urbanització. 

"Es tracta d'una gran notí
cia que permetra guanyar sol 
industrial a la ciutat, que actu
alment esta molt demandat", 
va dir Postius. D'altra banda, 

la comissió també va aprovar 
provisionalment abans que pas
si al pIe el projecte UA 100, que 
pretén agrupar diversos solars 
entre els carrers Companyia i 
Gairoles del Centre Historic i 
que són de diversos propieta
rís per construir habitatges. 
"D'aquesta manera, no deixa
rem solars buits al barrí", va 
concloure Postius. 


